

咖啡与酒吧

城市夜生活精选

➤ HENRY NEUTEBOOM



M1NT

M1NT俱乐部能够常年吸引众多本地与外籍人士必然有其独到理由。便捷的地理位置；从24层楼360度俯瞰浦东、外滩和人民广场美景；极佳的音乐、设计（拥有一个20米长的鲨鱼缸）和顶尖服务。此外，还有一间供应亚洲美食的餐厅。没有人会对这一切说不。建议提前预订餐厅和俱乐部，尤其是周末时段。

This club consistently attracts a large crowd of locals and ex-pats, for some very good reasons: it is conveniently located, offers spectacular 360-degree views of Pudong, the Bund and People's Square, from the 24th floor; it has great music, cool design (including a 20-metre shark tank) and top-level service. There is also a restaurant with Asian fusion cuisine: for this, it's a good idea to book in advance. Likewise for the club, particularly at weekends.

新番推荐 / LUXOS Recommends:
M1NT的独特景致绝对值得派对狂欢至天明 / It's well worth partying until sunrise, for the view

M1NT俱乐部

M1NT

上海市黄浦区人民广场福州路318号24层
24th floor, 318 Fuzhou Lu, (People's Square,
Shanghai)